
 
 
 

 
 
 

 

 
 
GEMEENTERAAD/RAAD VOOR MAATSCHAPPELIJK WELZIJN    STAD MECHELEN 

 

SCHRIFTELIJKE VRAAG BUITEN DE RAADSZITTINGEN 

 
Indiener : Freya Perdaens 
 

Datum: 9 december 2021 
 
Onderwerp vraag: Ondersteuning Hannah Arendt-instituut 
 

 
Toelichtende nota 
De stad ging enige tijd terug een samenwerking aan met het Hannah Arendt-
instituut. Deel van die samenwerking is een ondersteuning door de stad die 
verschillende vormen aanneemt.  

 
Recent verklaarde titelvoerend burgemeester Bart Somers in Terzake het volgende: 
“Net als vele steden en gemeenten wordt Mechelen geconfronteerd met de vraag wat 
men in het historisch stadhuis juist moet onderbrengen. Veel van onze stadhuizen 

worden suboptimaal gebruikt. Dat heeft te maken met het feit dat die gebouwen een 
verleden hebben, dat men overgeschakeld is op nieuwe werken, dat in Mechelen er 
heel veel efficiëntie-oefeningen gebeurd zijn. Een van de vleugels van het historisch 
stadhuis stond dus leeg, en als je een Hannah Arendt Instituut wil oprichten.” 

 
Naar aanleiding hiervan had ik volgende vragen:  
 

1. Wat is de totale ruimte die HAI inneemt in stadhuis? Worden hiervoor bepaalde 
huurkosten aangerekend? Wat met de energiefactuur en de bureauaccessoires? 

Op welke manier wordt er gezorgd voor een functionele inrichting die geen 
schade toebrengt aan het historische karakter van het Stadhuis? 

2. Wat is het exact het aangegane engagement van de stad t.a.v. de behuizing 
van HAI ? Gedurende welke termijn kan HAI rekenen op behuizing in het 

Mechelse stadhuis? 
3. Zijn er projecten waarbij de Stad Mechelen samenwerkt met het HAI? Over 

welke projecten gaat dit en wat is de kostprijs daarvan? 
4. Voorziet de stad Mechelen financiële ondersteuning voor de algemene 

werkzaamheden van HAI? Zo ja, over welk bedrag gaat dit?  
 
 
 
 

 
 



 
 
 

 
 
 
 

         Freya Perdaens 
 
 

 
 
 

 
 
 

 
 

 
 
 

 
 
 

 

Formulier als bijlage mailen naar gemeenteraad@mechelen.be. 
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